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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 12.32.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Åsa Philström
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:

Åsa Philström Puheenjohtaja
Marilla Timonen Sihteeri
Reetta Sihto
Lilja Paakkanen
Emma Salli
Fanni Silvén
Veera Känsälä
Ida Seluska Paikalla kohdat 1-7.3 ja 10-20
Rosa Myllysilta
Säde Lappalainen
Verna Vihervuori Paikalla kohdat 6-20
Pekka Säkkinen Paikalla kohdat 16-20
Marimilla Hietava Etänä Zoomin kautta

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.



4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään kokouksen 19/2023 pöytäkirja.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:
24.10. RIP goes pimeäpiilo tapahtumaan osallistui 7 reettoria
26.10. Mustahaalarisitsit järjestettiin, noin 20 reettoriosallistujaa
30.10. Reettorit tekee käsillä -tapahtumassa n. 30 osallistujaa
31.10. Reettorit x Skilta x Mentor Halloween-tapahtuma Bommarissa n. 150 osallistujaa
4.-5.11. Vietettiin Reettoreiden 42v. vuosijuhlia ja sillistä
8.11. Järjestettiin Kastajaiset x Kostajaiset fuksien, tuutoreiden sekä hallituksen kesken
8.11. Kokoustettiin UDK:n kanssa liittyen tulevaan tapahtumaan

Päätös: Esityksen mukaan.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 18 088,77€
Käteiskassassa nyt: 520,15€



7.1. Hae hallitukseen-iltaan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 13.11. Klo 16 järjestettävään Hae hallitukseen-illan tarjottaviin.
Ehdotetaan budjetoitavaksi 20€.

Keskustelu: Kiva tarjoilla promotilaisuudessa vähän herkkuja! Illassa esitellään
hallitustoimintaa yleisesti. Ilta järjestetään Lyhdyssä. Mainostetaan vielä lisää
tapahtumaa.

Päätös: Budjetoidaan 20 euroa Hae hallitukseen -iltaan.

7.2. Syyskokouksen termareihin budjetointi

Esitys: Budjetoidaan syyskokouksen kahvitarjoilua varten Newtonista vuokrattaviin
termareihin. Termareiden vuokra on 3€/kpl. Jotta voidaan tarvittaessa ottaa kaksi
termaria, budjetoidaan 6€.

Keskustelu: Kahvia niin jaksaa kokoustaa!

Päätös: Budjetoidaan 6 euroa termareihin syyskokouksessa.

7.3. Ensi vuoden talousarvion esittely ja hyväksyminen

Esitys: Käydään läpi vuoden 2024 talousarvio talousvastaavan johdolla ja hyväksytään se
esitettäväksi syyskokoukselle.

Keskustelu:

Talousvastaava on valmistellut talousarviosta vuodelle 2024 version syyskokousta
ajatellen. Talousarviossa ollaan kasvatettu esimerkiksi vapaa-ajantoiminnan ja
tuutoroinnin kuluja, sillä järjestö on koko ajan muuttunut aktiivisemmaksi.
Vapaa-ajantoimintaa voisi mahdollisesti nostaa vielä enemmän. Kannatusta herättää
etenkin vuosijuhlien edustuskulujen tukeminen jatkossa Reettorit ry:n toimesta 20 eurolla
per osallistuja.

Kokouksessa ehdotetaan tähän versioon muutosehdotuksia seuraavasti:



Excursiokulujen nostamista 11 000 eurosta 13 000 euroon. Nostetaan tulot myös 12 200
euroon.
Hallituksen ja toimijoiden virkistäytymisen budjetin nostaminen 300 eurosta 500 euroon.
Aiemmin hallituksen virkistäytymiseen on ollut 300 euroa, mutta tänä vuonna tästä ollaan
jaettu myös tiimeille oma virkistäytymisbudjetti. Noston myötä hallituksen
virkistäytymiskassa palautuu ennalleen, ja voidaan panostaa jälleen siihen enemmän.
Vapaa-ajantoiminnan kulujen nostaminen 17 000 eurosta 18 000 euroon. Ei nosteta
tuloja, jotta voimme järjestää jäsenistölle edullisempia tapahtumia, eikä nostaa
pääsylippujen hintaa.
Nostetaan tuutoroinnin budjettia 50 eurolla 850 euroon.

Tämän talousarvion mukaan kuluja olisi 42 450€, tuloja 45 500€. Ylijäämää olisi siis 3
050 euroa.

Päätös:

Hyväksytään talousvastaavan esittämä arvio seuraavin muutoksin:
Excursiokulujen nostamista 11 000 eurosta 13 000 euroon. Nostetaan tuloja vastaavasti 2
000 eurolla myös 12 200 euroon.
Hallituksen ja toimijoiden virkistäytymisen budjetin nostaminen 300 eurosta 500 euroon.
Vapaa-ajantoiminnan kulujen nostaminen 17 000 eurosta 18 000 euroon.
Tuutoroinnin kulujen nosto 800 eurosta 850 euroon.

8. Rehti-lehti
Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Rehtin taittaminen edistyy. Päätoimittajat ei paikalla. Hallituksesta tulossa
somejuttu ensiviikolla.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.



Keskustelu: Oli ihanat vuosijuhlat! Porukka viihtyi! Palautelomake on avattu nyt, on
tullut jo muutamia vastauksia, yleisesti ottaen positiivinen meno. Palataan asiaan
myöhemmin.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Ei erillisiä asioita yleiseen kohtaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1. Yhdenvertaisuuskysely

Esitys: Käydään sopon johdolla läpi vuoden yhdenvertaisuuskyselyn luonnos ja
pohditaan tulisiko sitä muokata.

Keskustelu: Sosiaalipoliittinen vastaava Lilja on valmistellut tulevaa
yhdenvertaisuuskyselyä jäsenistölle. Kyselyssä ollaan hyödynnetty edellisten vuosien
kyselyitä, sekä muokattu sitä ajankohtaiseksi esimerkiksi uuden häirintä- ja
yhdenvertaisuusohjeistusta koskien. Yhdenvertaisuuskyselyssä on muun muassa
tapahtumia, saavutettavuutta ja yhteisöä koskevia kysymyksiä.
Hallituksen mielestä kysely on oikein kattava ja käsitteenmääritteet tekevät siitä selkän.

Päätös: Hallituksen mielestä yhdenvertaisuuskysely on hyvä lähetettäväksi jäsenistölle.
Kysely lähetetään ensi viikon uutiskirjeessä sekä Telegramissa, ja vastausaikaa on viikko.

10.2. Marraskuun Reettorikahvit
Esitys: Keskustellaan vuoden vikojen Reettorikahvien 29.11. järjestelyistä ja teemoista.



Keskustelu: Vikat Reettorikahvit 29.11. Klo 13-14 Piano-luentosalissa. Jouluteemalla!
Lähdetään yrityssuhdevastaavien kanssa selvittämään voisiko tarjoiluihin saada
yhteistyökumppanin. Olisi tarkoitus leipoa ja koristella reettoriaiheisia pipareita
hallituksen kesken. Pohditaan kivaa ohjelmaa :)

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Silliksen yhteydessä olevat yhteistyökumppaneiden alekoodit on vielä tämän
viikon voimassa.
Katsotaan loppuvuodelle tarjoiluihin yhteistyökumppanuutta esim. Reettorikahveille.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.1. Sateenkaariviestinnän tapahtuman kulukorvaukset

Esitys: Sidosryhmävastaava Lilja ja yrityssuhdevastaava Marilla ovat suunnitelleet after
work -tyylistä tapahtumaa sateenkaariviestinnän teemoista. Tapahtuma on suunniteltu
järjestettäväksi 23.1. ja sinne on kutsuttu kolme puhujaa. Keskustellaan mahdollisuudesta
maksaa puhujille kulukorvauksia.

Keskustelu: Tapahtuma koetaan kivaksi jutuksi, ja hallituksen kesken nähdään
kulukorvauksien maksamisen perustelluksi. Selvitetään, mistä budjetista kulukorvaukset
maksetaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Tapahtumat
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.



Keskustelu: UDK:n kanssa kokoustettiin, ja päädyttiin, että pidetään ulkoilutapahtuma
30.11. Kyykkää ja kyrbongia ja jatkot Toas Ilmarissa.
Barbiesitsitsit hyvässä vaiheessa!
Pikkujoulut edistyy pikkuhiljaa.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1. Pikkujoulujen tilaan budjetointi
Esitys: Budjetoidaan pikkujoulujen 7.12. tilaan. Mahdollisia tiloja ovat Amos klubi
(420€) sekä Klubi 57 (480€).

Keskustelu: Pohditaan tilavaihtoehtoja. Amos on varattu, Klubi 57 ollaan kyllästyneitä,
mahdollisesti Hatanpään soutupaviljonki tai Kalevan kilta.

Päätös: Budjetoidaan 500 euroa pikkujoulujen tilaan. Tilaa ei olla vielä valittu, mutta
kallein vaihtoehto on 500€

12.2. Barbiesitsien budjetointi
Esitys: Budjetoidaan Barbiesitseihin vielä 260€. Aiemmin sitsien kuluihin on budjetoitu
920€ ja kolmiolippuihin 480€. Kolmiolippuja ei saatu ostettua. 260€ kattaa sitsien loput
kulut.

Keskustelu: Kolmiolippuja ei saatu, eli budjetoitua summaa ei käytetty. Halutaan käyttää
tästä summasta kuitenkin 260 euroa sitsien muihin kuluihin.

Päätös: Päätetään, että käytetään 260 euroa aiemmin Kolmiolippuihin budjetoidusta
summasta 480€ Barbiesitsien kuluihin.

13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Haalarit on kastettu ja kaikki ovat haalarinsa fukseista hakeneet! Fuksit myös
järjestivät tuutoreille ja hallitukselle ohjelmaa Kostajaisten merkeissä. Majurisauna
koettiin hyväksi paikaksi järjestää tapahtuma. Poreallas sai positiivista palautetta.
Ei ole enää paljoa fuksitapahtumia jäljellä!



Palautelomakkeet tuutoroinnista tulossa. Myös tuutoreiden virkistäytyminen ensi viikon
tiistaina Oasiksessa leffaillan merkeissä.
Sivuaineinfo on tulossa ensi viikon torstaiaamupäivänä.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Hallitusinfot alkaa pian!

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: KV-tuutorihakuun ei tullut hakemuksia, mutta jälkikäteen kolme henkilöä
otti yhteyttä tuutoroinnin merkeissä.
UDK x Reettorit kyykkään voisi kutsua vaihtarit myös mukaan.

Päätös: Esityksen mukaan.

16. Kannanotto ympäristöpsykologian opetuksen
päättymiseen

Esitys: Tampereen yliopiston psykologian opiskelijoiden järjestö Cortex ry on pyytänyt
Reettorit ry:tä allekirjoittamaan kannanoton ympäristöpsykologian opetuksen
poistumisesta psykologian maisteriohjelmasta. Psykologian opiskelijat pitävät kurssia



tärkeänä ja toivovat sen säilyvän Tampereen yliopiston opintotarjonnassa valinnaisena
opintojaksona. Ehdotetaan, että allekirjoitetaan kannanotto.

Keskustelu: Hallitus haluaa tukea Cortexin kannanottoa.

Päätös: Päätetään tukea Cortex ry:n kannanottoa ja allekirjoittaa se.

17. Vuosijuhlalahjoihin budjetointi
Esitys: Verna ja Reetta ovat menossa edustamaan Autekin vuosijuhlille ja Rosa Venla
Varjosen kanssa Biopsin vuosijuhlille. Budjetoidaan 15€ kumpaankin vuosijuhlalahjaan,
yhteensä 30€.

Keskustelu: Vujuille jee.

Päätös: Budjetoidaan 15 euroa molempiin lahjoihin, eli 30 euroa.

18. Saapuneet vuosijuhlakutsut

Esitys: Tampereen Akateemisesti Sivistyneet Gambinan Ystävät (TAkSIGaYs) ry:ltä on
tullut kutsu 12-v. Vuosijuhlille. Vuosijuhlat järjestetään 8.12. Messukylän työväentalolla.
Kutsu on osoitettu kahdelle ja illalliskortti maksaa 30e sisältäen cocktail-tilaisuuden sekä
iltajuhlan. Ilmoittautuminen viimeistään 19.11.

Keskustelu: Pohditaan osallistujia vielä myöhemmin.

Päätös: Ei ilmottauduta vielä vuosijuhlille.

19. META
Valmistaudutaan hallitusinfoa varten!
Hallitusmökki 15.-17.12. Parkanossa. Hinnaksi tulisi n. 50€ henkilö.



20. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 14.30.

Pöytäkirja hyväksytty
4.12.2023
Tampere

Åsa Pihlström Marilla Timonen
Puheenjohtaja Sihteeri


